
Z  Á  P  I  S 
z 10. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA SOBĚSLAV 

 ze dne 24. června 2020 od 18:00 hodin 

 ve velkém sále Kulturního domu města Soběslavi  

 

Přítomni: Podle prezenční listiny, která je připojena k zápisu. 

                 Celkem bylo přítomno 21 členů zastupitelstva města. 

Hosté: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ, Mgr. Milan Hulínský – EXPRIN 

Property, s. r. o. 

Zasedání zastupitelstva města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání 

všech přítomných konstatoval, že je přítomno 21 členů zastupitelstva, tj. nadpoloviční většina, 

a zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

V úvodu zasedání upozornil starosta města Ing. Jindřich Bláha přítomné členy ZM a občany, 

že z jednání zastupitelstva města je pořizován zvukový záznam, který bude následně 

zveřejněn na internetových stránkách města. Dále je přenos jednání vysílán on-line. 

K bodu 1 - Zahájení 

Starosta města předložil ke schválení návrh programu 10. zasedání zastupitelstva města. 

 P r o g r a m   j e d n á n í : 

1. Zahájení 

2. Změna č. 2 rozpočtu města v roce 2020 

3. Různé (seznámení s peticí – Ing. P. Plát) 

Bez diskuse.  

Hlasování o navrženém programu jednání ZM: 

Pro: 21 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; 

František Dukát; Jaroslav Himpan; Ing. Martin Kákona; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Mgr. Alena 

Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav 

Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Miloš Šimek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; 

Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 0  

Program jednání byl schválen.  

Do návrhové komise byli navrženi členové zastupitelstva města Mgr. Petr Valeš, Ing. Jiří 

Klíma, Miloš Šimek. 

Hlasování o složení návrhové komise: 

Pro: 18 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; 

František Dukát; Jaroslav Himpan; Ing. Martin Kákona; Ing. Petr Král; Mgr. Alena Krejčová;  

Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; 

Mgr. Michal Pánek; Michal Turek; MUDr. Jan Vodička; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 3 

Mgr. Petr Valeš; Ing. Jiří Klíma; Miloš Šimek 

Návrh byl přijat. 

Za ověřovatele zápisu dnešního zasedání zastupitelstva města navrhl starosta města členy 

zastupitelstva města Mgr. Milana Dančišina, Ing. Petra Krále. 
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Hlasování o složení ověřovatelů: 

Pro: 19 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Mgr. Vladimír Drachovský; František Dukát; Jaroslav 

Himpan; Ing. Martin Kákona; Ing. Jiří Klíma; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr 

Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Miloš Šimek; 

Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 2 

Mgr. Milan Dančišin; Ing. Petr Král 

Návrh byl přijat. 

Zápis z 9. zasedání zastupitelstva města byl předložen k ověření a ověřovatelé jej schválili 

svým podpisem. 

Zápis z jednání provede pracovnice MěÚ paní Bc. Lucie Nečasová. 

Pozn.: Vzhledem k pořizování audio záznamu z jednání ZM bude diskuse ke každému bodu 

jednání uvedena ve zkrácené formě, úplné znění diskuse bude zveřejněno v audio záznamu.  

K bodu 2 – Změna č. 2 rozpočtu města v roce 2020 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Přílohy: 

 Změna rozpočtu města na rok 2020 – Rozpočtové opatření č. ZM 2/2020 

 Návrh veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace 

Předloženo Rozpočtové opatření č. ZM 2/2020, kterým se snižuje celkový objem 

rozpočtových příjmů města na rok 2020 o 1.900.146,65 Kč a zvyšuje objem výdajů  

o 8.060.184,82 Kč. Z rozpočtového opatření č. ZM 2/2020 vzniká schodek ve výši 

9.960.331,47 Kč, který bude kryt z finančních prostředků na účtech města. Předložený návrh 

neobsahuje slíbenou kompenzaci příjmů ve výši 1.200 Kč na jednoho obyvatele. Tato 

kompenzace bude do rozpočtu zapojena po obdržení oficiálního dokumentu. Od posledního 

jednání ZM nebylo využito pověření rady města ke schválení rozpočtového opatření. 

Dále předložen návrh veřejnoprávní smlouvy mezi městem a TJ Spartakem Soběslav na 

poskytnutí dotace určené na pokrytí části provozních nákladů TJ Spartak Soběslav z důvodu 

snížení příjmů v době pandemie koronaviru. 

K tomuto bodu diskutovali: 

Ing. J. Klíma, předseda Finančního výboru ZM – Finanční výbor na svém jednání dne  

15. 6. 2020 projednal předložený návrh změny rozpočtu č. ZM 2/2020 a doporučil jeho 

schválení. FV dále doporučil sledovat vývoj ekonomických dopadů pandemie koronaviru na 

rozpočet města v letošním roce i příštích letech. 

K tomuto bodu dále diskutovali: 

Ing. M. Kákona – dotaz na příspěvek poskytnutý TJ Spartak Soběslav, co je předmětem 

provozních nákladů. 

Ing. J. Bláha – příspěvek je určen na krytí propadu příjmů TJ Spartak Soběslav. 

Mgr. M. Pánek – skutečný propad příjmů za období březen až červen 2020 činí téměř 1 mil. 

Kč, nejedná se o jediný způsob kompenzace ztráty, TJ Spartak Soběslav zároveň zaslal žádost 

o krytí této ztráty na Národní sportovní agenturu. Ztráta bude v dalších měsících narůstat. 

Ing. M. Kákona – v předložené důvodové zprávě a návrhu veřejnoprávní smlouvy je uveden 

termín „provozní náklady“. 

Ing. J. Bláha – poskytnutý příspěvek bude použit na provozní náklady, které měly být kryty 

příjmy ze sportovišť. Jedná se především o osobní náklady vč. odvodů, energie a další 

náklady. 

Usnesení 

a) Zastupitelstvo města schvaluje změnu rozpočtu města Soběslavi – rozpočtové opatření  

č. ZM 2/2020 – v předloženém znění. 
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b) Zastupitelstvo města souhlasí s uzavřením veřejnoprávní smlouvy s TJ Spartak Soběslav,  

z. s., na poskytnutí dotace ve výši 700.000 Kč. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 19 

Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; František Dukát; Jaroslav 

Himpan; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr 

Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Miloš Šimek; 

Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 2 

Bc. Miloš Bučinský; Ing. Martin Kákona 

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 3 – Různé 

Ing. P. Plát – předal petici podepsanou cca 1.800 lidmi proti podobě projektu „Průmyslová 

zóna Soběslav“, na který v současnosti probíhá zjišťovací řízení EIA vedené KÚ v Českých 

Budějovicích. Projekt nastavuje mezní hodnoty a splňuje pravidla nastavená stávajícím 

územním plánem města Soběslavi. Požadavkem petice je změna pravidel, která zabezpečí, 

aby průmyslová zóna nebyla pro Soběslav zátěží, ale přínosem. Z důvodu vytvoření 

dostatečného časového prostoru pro změnu těchto pravidel, která jsou nastavena v rámci 

územního plánování, požadujeme uvalení stavební uzávěry na území určené pro průmyslovou 

zónu. Požádal o zahájení konstruktivní diskuze mezi organizátory petice, radou města  

a zastupitelstvem města na téma „Průmyslová zóna Soběslav“. 

Předložil návrh schůzky zástupců petičního výboru s členy RM s cílem dohody dalšího 

postupu. 

Ing. J. Bláha – domluvené představení projektu 16. 3. 2020 se z důvodu pandemie 

neuskutečnilo, setkání proběhlo až 19. 5. 2020, kdy už projektová dokumentace byla předána 

KÚ v Českých Budějovicích. Město podalo vyjádření k projektu dne 28. 5. 2020, ve kterém 

se ztotožnilo se stanoviskem Ing. arch. D. Buzu s tím, že záměr je podmíněně přípustný. 

Následně došlo k úpravě stanoviska. 7. 7. 2020 je naplánována schůzka investora a petičního 

výboru s cílem zajištění maximální informovanosti. Město nemá zájem na realizaci žádného 

megalomanského projektu a doufáme, že po jednání s investorem dojde k úpravě parametrů, 

které budou přijatelné pro obě strany. Případná stavební uzávěra je krajním krokem a 

vyvolává nebezpečí náhrady škody ze strany města. Pro město je důležité nastavení limitů, 

posouzení krajinného rázu, dopravy, zeleně a likvidace srážkových vod odborníky. Vyjádřil 

zájem a ochotu všech orgánů města komunikovat s organizátory petice a všemi občany města. 

Informoval o jednání RM dne 21. 7. 2020 a nabídl účast zástupců petičního výboru na tomto 

jednání. 

K této záležitosti dále diskutovali: 

Ing. P. Král, Ing. J. Klíma, L. Zbytovská, Mgr. A. Krejčová, G. Pospíšilová, H. Kovářová,  

F. Dukát, R. Domová, P. Maté, Mgr. Pavel Lintner, L. Matéová, J. Žid, Ing. E. Výborná,  

Bc. M. Bučinský, J. Kodat, J. Pehe, paní Růžičková, p. Hulínský po odsouhlasení ZM.  

Ing. J. Klíma předložil návrh usnesení k tomuto bodu: 

Zastupitelstvo města ukládá radě města jednat s petičním výborem a dále informovat na 

příštím jednání zastupitelstva města o jednání s petičním výborem a investorem „Průmyslové 

zóny Soběslav“. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 19 

Bc. Miloš Bučinský; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; František Dukát; Jaroslav 

Himpan; Ing. Martin Kákona; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel 

Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 

Pánek; Miloš Šimek; Michal Turek; MUDr. Jan Vodička; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 
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Zdržel se: 2 

Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Petr Valeš 

Usnesení bylo přijato. 

 

J. Pehe – označil informaci zveřejněnou v červnovém čísle Hlásky týkající se položení květin 

u pomníku padlých sovětských vojáků u příležitosti 75 let od konce 2. světové války za 

nedostatečnou s ohledem na význam události. Dále z důvodu zavedení poplatku za odpad pro 

chataře upozornil na nezajištění svozu z chatové osady Propadlice. 

Ing. R. Bryll – přistavení kontejneru a zajištění jeho svozu je z důvodu špatné dostupnosti pro 

svozový vůz nereálné, se svozovou firmou bude hledáno náhradní řešení, o kterém bude pan 

Pehe informován. 

Ing. J. Bláha – informoval o převzetí ceny za 2. – 3. místo v soutěži „Historické město roku“, 

které proběhlo dne 18. 6. 2020 v Praze. Zároveň město obdrží finanční dar ve výši 100.000 

Kč určený na opravu památek ve městě. 

 

 

 

 

 

Na závěr starosta města Ing. J. Bláha popřál všem přítomným pěkné léto. 

 

 

 

 

Zasedání zastupitelstva města skončilo 24. června 2020 v 19.20 hodin. 

 

 

 

 

Zápis vyhotoven v Soběslavi 25. 6. 2020 

 


